
Protokół nr 6/2019 

Z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rogoźnie, które odbyło się 

30.09.2019 roku o godzinie 16:30 w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie. 

 

  Dnia 30.09.2019 roku o godzinie 16:30 w  Urzędzie Miejskim w Rogoźnie (sala 20) rozpoczęło 

się posiedzenie Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Rogoźnie (dalej „komisja”). 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Pan Sebastian Kupidura, który przywitał członków 

komisji jednocześnie stwierdzając quorum, tj.  stwierdził, że na 4 członków komisji obecnych jest 4 

radnych. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie skargi zbiorowej. 

5. Wolne głosy, wnioski i komunikaty. 

6. Zakończenie. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad 

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura wniósł w tym miejscu o dodanie punktu 5 „sprawy bieżące” , 

ponieważ może dojść do sytuacji w której skarga wpłynie już po wysłaniu zaproszeń. Punkt „sprawy 

bieżące” pozostawia możliwość rozpatrzenia spraw, które wpływają w czasie pomiędzy wysłaniem 

zaproszeń a posiedzeniem komisji.  

Komisja jednogłośnie „za” przegłosowała zmianę porządku obrad wprowadzając dodatkowy punkt 5 

„sprawy bieżące” punkt 5 staje się 6 a punkt 6 staje się punktem 7.  

1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Rozpatrzenie skargi zbiorowej. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Wolne głosy, wnioski i komunikaty. 

7. Zakończenie. 

 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 



Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura zaproponował, żeby przyjęcie protokołu z poprzedniego 

posiedzenia przenieść na kolejną Komisję. 

Komisja jednogłośnie „za” przegłosowała przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia na kolejnej 

Komisji. 

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura  w tym miejscu zaznaczył, że brak obecności Pana Burmistrza 

wynika z pilnego szkolenia na jakie się udał oraz usprawiedliwił nieobecność Pana Sekretarza oraz 

Pana Radcy Prawnego. 

Ad.4 Rozpatrzenie skargi zbiorowej. 

Pan Radny Henryk Janus w tym miejscu zapytał dlaczego rozpatrywanej skargi nie ma na e-sesji? 

Pan przewodniczący Sebastian Kupidura odpowiedział, że powinna być i zapytał czy pozostali 

członkowie Komisji SWiP  mają treść skargi. Dodał, że odpowiedz na skargę została rozesłana drogą 

elektroniczną(e-mail). 

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura  w tym miejscu odczytał treść odpowiedzi na  skargę 

zbiorową(dostępna na stronie BIP), która wpłynęła 22.07.2019 roku, przygotowaną przez Pana 

Sekretarza przy współpracy z Panem Radcą Prawnym.  

Radny Roman Kinach zapytał kto jest autorem złożonej skargi? 

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura odpowiedział, że skarga nie jest podpisana z imienia i 

nazwiska ale pozostawiony jest  kontakt e-mail co umożliwia rozpatrzenie skargi. Dodał również, że 

popiera stanowisko Pana Sekretarza,  które zawarł w odpowiedzi na skargę, gdyż Burmistrz stosował 

się do obowiązującego regulaminu (zgodnie z zarządzeniem) oraz nie złamał przepisu wynikającego z 

ustawy( nie przekroczył kwoty 30.000 euro). Pan Przewodniczący Komisji ze swojej strony 

zaproponował jedynie w przyszłości zmianę regulaminu.  

Pan Radny Roman Kinach dodał, że zebrane informacje wskazują na to, że w żaden sposób nie  

naruszono przepisów związku z tym  skarga jest niezasadna. 

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura dodał, że pomimo braku obowiązku Pan Burmistrz umieścił 

na stronie BIP informację o ofercie na przeprowadzenie audytu wewnętrznego. Zaznaczył również  że 

na podstawie opinii Radcy Prawnego oraz Pana Sekretarza można stwierdzić, że skarga jest 

bezzasadna.  

Pan Radny Henryk Janus zaproponował zmianę zarządzenia w/s regulaminu składania zapytań 

ofertowych z uwagi na to, że może wpłynąć to korzystnie na zmniejszenie kosztów inwestycji tj. 

zmniejszyć górny próg tak aby zapytania ofertowe zamieszczać na stronie BIP. 

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura dodał, że jest to w kompetencji Burmistrza a komisja może 

jedynie zasugerować Burmistrzowi zmianę tego zarządzenia, które funkcjonuje od  2014 roku.  

Skargę w tym miejscu uznano za bezzasadną jednogłośnie ”za”  zgodnie ze stanowiskiem podjętym 

przez pana Sekretarza oraz Radcy Prawnego. 



Pan Przewodniczący Komisji Sebastian Kupidura nadmienił, że warto by było zastanowić się aby w 

regulaminie zwrócić uwagę, że do 5.000 euro nie trzeba przeprowadzać żadnego postepowania 

ofertowego. 

Pan Radny Adam Nadolny zaznaczył, że to należałby zostawić, ponieważ czasami zdarzenia losowe 

zmuszają pracowników wydziału Inwestycji  do szybkiego działania np. w przypadku zagrożenia 

bezpieczeństwa mieszkańców. 

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura podzielił zdanie Radnego Adama Nadolnego dodając, że 

skutki mogę być o wiele droższe. 

Pan Radny Roman kinach dodał, że takie małe przedsięwzięcia , które wymagają błyskawicznej reakcji 

odbywają się na zasadzie zlecania tego firmom lokalnym.  

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura zwrócił uwagę na próg od 5.000-30.000 euro , że właśnie w 

tym przypadku kwota jest duża i należałoby się zastanowić do jakiej kwoty go obniżyć. 

Pan Radny Adam Nadolny zaznaczył, że taki temat należy omówić z Panem Burmistrzem ,ponieważ 

nie jest to w kompetencji Komisji nadmienił też , że takie postępowanie może się znacznie wydłużyć.  

 Wniosek Przewodniczącego  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do Burmistrza Rogoźna o rozważenie 

zmniejszenia górnego progu zamówień publicznych do 30.000 euro w celu ogłaszania przetargu i 

zamieszczania go na stronie BIP co może wpłynąć na zmniejszenie kosztów wykonania inwestycji. 

Pan Przewodniczący dodał, też , że nie należy narzucać Panu Burmistrzowi kwoty do której ma 

obniżyć próg . 

Komisja przegłosowała wniosek jednogłośnie „za”. 

Ad. 5 Sprawy bieżące. 

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura odczytał w tym miejscu Petycję dotyczącą wybudowania 

chodnika wzdłuż ulicy Wojska Polskiego. 

Pan radny Henryk Janus zaznaczył, że chodnik miał być już zrobiony ale okazało się, że kilka działek 

gdzie przebiegać ma chodnik jest własnością prywatną a właściciel żąda dużych pieniędzy za wykup. 

Pan Przewodniczący Sebastian Kupidura zaproponował, że może należałoby wywłaszczyć na 

podstawie specustawy w jakiś sposób teren ale to też nie jest w kompetencji komisji a Burmistrza.  

Wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dotyczący przekazania Petycji  Panu 

Burmistrzowi jako wniosek do budżetu na rok 2020 z uwagi na to, że nie leży to w kompetencji 

Komisji, ponieważ pismo złożone jako Petycja ewidentnie jest wnioskiem.  

Komisja przegłosowała wniosek jednogłośnie „za”. 

Ad.6  Wolne głosy, wnioski i komunikaty. 

Pan Przewodniczący Komisji  Sebastian  Kupidura złożył wniosek do Zarządu Powiatu dotyczący 

głębokiej dziury w studzience przy drodze powiatowej 2029P, która zagraża bezpieczeństwu 

przechodzących tam dzieci.  



Wniosek został przegłosowany jednogłośnie „za”. 

Ad.7 Zakończenie 

W tym miejscu Pan Przewodniczący Komisji  Sebastian Kupidura zakończył posiedzenie.  

Ad. 6 Zakończenie 

Posiedzenie zakończono o godz. 17:55. Protokołowała Anna Mazur  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


